

N

## NDOUMBE HENRI

General Manager of JAASP



France



© CRÉDIT PHOTO

**Henri NDOUMBE** born in Cameroon, of Cameroonian parents, arrives in France in 1992 with the ambition to live his passion: football.

Therefore, the young Camerounian joins a training center but, unfortunately or..., fortunately, he is not selected to become a professional football players. Quite naturally, his parents require him to continue his studies. Henri then returns to school and follows an Engineering course in telecommunication.

Henri begins his professional career as a System and networks Engineer at Sitem-Sbig. After four Months, the young Cameroonian is appointed Deputy Head of the after-sales service of the enterprise. Two years later, he joins Technology & Developpement as Project Manager and luckily, one of his mission leads him to his first love: the French Football Federation (FFF), but this time, it is to develop and implement the interconnection networks between FFF and its regional and departmental sites. At the end of the project, he accepts to work as IT and network

Manager, with the mission to raise the FFF toward New technologies.

Six years later, Henri decides to keep football as a leisure activity and focuses on transverse functions and management, his new passions. For that, he decides to follow the MBA at ESCP-EAP at the end of which he joins Cegedim SRH in 2008 as Director of operations and where he leads a 130 persons team. Since 2010, he is the General Manager of JAASP, provider of services and online solutions to management control (Software as a Service). In his spare time, he helps young people to develop professional projects. 🍷

**2010** - He founds and manages JAASP.

**2008** - He obtains an MBA from ESCP-EAP

**1992** - He joins France to be Football player

N

## NDOUMBE HENRI

Directeur général de JAASP



France



© CRÉDIT PHOTO

**Henri NDOUMBE**, né au Cameroun, de parents camerounais arrive en France en 1992, avec pour ambition de vivre de sa passion : le football. Pour cela, le jeune Camerounais intègre un centre de formation et malheureusement, ou, heureusement pour lui, il n'est pas retenu pour devenir footballeur professionnel. Tout naturellement, ses parents exigent de lui qu'il poursuive ses études. Henri reprend donc le chemin de l'école et suit un cycle d'ingénierie en télécommunication.

Henri commence sa carrière professionnelle en tant qu'ingénieur système et réseau chez Sitem-Sbig. Au bout de quatre mois, le jeune Camerounais est nommé responsable adjoint du service après-vente de l'entreprise. Deux ans plus tard, il rejoint Technology & Developpement en tant que Chef de projets, et, hasard de la vie, l'une de ses missions le conduit à ses premières amours : la Fédération française de Football (FFF), cette fois-ci pour concevoir et mettre en œuvre le réseau d'interconnexion entre la FFF et ses sites régionaux et départementaux. À la fin de ce projet, il accepte

le poste de responsable informatique et réseau avec pour mission d'emmener la FFF vers les nouvelles technologies.

Six ans plus tard, Henri décide de garder l'univers du football comme loisir et de se concentrer sur les fonctions transverses et le management, ses nouvelles passions. Pour cela, il décide de suivre le MBA de l'ESCP-EAP au sortir duquel en 2008, il rejoint Cegedim SRH en tant que directeur des opérations où il dirige une équipe de 130 personnes. Depuis 2010, il est directeur général de JAASP, fournisseur de services et de solutions de contrôle de gestion en ligne (Software as a Service). A ses heures perdues, Henri accompagne des jeunes dans le montage de leurs projets professionnels. 🍷

**2010** - Il fonde et dirige JAASP.

**2008** - Il décroche un MBA de l'ESCP-EAP

**1992** - Il arrive en France pour être footballeur